
 

Referat 
 

STYREMØTE NR. 7 i ØIL – 21.11.2012 
 
 

Møte  Referat   

Dato 21.11.2012  kl. 1900 Deltakarar Trude Torvund / konstituert leiar       
                              og kasserar  
Per Dysterud / nestleiar  
Øystein Roe Sundsøy / styrelem 
Roger Vassnes/ adm. fotballgruppa 
Leiv Sandven/ trimgruppa 
Sonja Fagerheim/ styrelem 
Karsten Samland/Leiar fotballgruppa 

 
 

Stad Holmatun Forfall Jan Tore Alvsaker/ styrelem 
Rune Vik/ skrivar 
Lillian Kvamsøy/ HC-gruppa 
Åshild Bekkesletten/ 1. vara 

 

Referent Øystein Roe Sundsøy Kopi Olav Kreken/ orientering  
Neste 
møte 

onsdag  
12.12.2012 kl. 1900 

   

 
 

Nr Sak Frist Ansvar 
oppfølging 
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Saker   

Rekruttering til ØIL-styret 2013. 

Personar på veg ut av styret: 

Jan Tore 

Øystein? 

Aktuelle namn valnemnda kan spørje: 

Har ein del namn på blokka, men dei vert ikkje nemnd i 
referatet sidan dei ikkje er spurd. 

Avklare tidspunkt/tidsrom for ØIL-årsmøte (innan 20. 
mars), ØIL-fotball-årsmøte og generalforsamling Hardanger 
talentutvikling AS. 

Årsmøte ØIL: onsdag 13.03.13 (veke 11) 

Årsmøte Hardanger talentutvikling(HT): veke 8 

Årsmøte Øystese fotball (ØF): veke 10 

Hugsa frist for innkomne saker seinast 3 veker før og 
sakliste ut 14 dagar før. 
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Diskusjon rundt innspel om overtaking av drift/forpliktelsar 
rundt Holmatun – gjennomgang av evt. budsjettforslag/-
plan for drift av bygg 

Kort info v/Roger 
 
Styret vil vente med endeleg svar til ein plan over 
ansvarsfordeling og eit budsjett vert lagd fram. Bør og inn i 
leigeavtala eit punkt om at leigar skal dekke uforutsette store 
kostnader, t.d. skifting av tak. 
Saka vert tatt opp att på neste møte. 
 
Diskuterte elles: 

• Vaktmestertjeneste – kor mykje skal dei ansatte på SFO 
brukast til slikt? Viktig å bruke dei rett. 

• Gjere skikkeleg avtale om bruk av kjøkken med Marit 
Botnen – at og kjøkkenet er disponibelt ved arrangement. 

• Holmatun vert ein god samlingsplass – eit klubbhus, for 
aktive, trenarar og føresette.  

 

ØIL-sponsing av “Tilskuddskurs for idretten” i Oslo laurdag 
24.11.2012 for Ingmar Sægrov – kursavgift kr. 2650,- inkl 
kursavgift, lunch og elektronisk kurskompendium. 

Styret betalar kurset. 
 
 
 
Rydding i / sannering av ØIL-materiell  
 

- Utsett til styremøte onsd. 12.12.12. 
- Leiv vil sortere litt dagen før slik at det vert litt mindre 

onsdagen. 
- Trenger bil med hengar 
- Rydde det gamle ”billettrommet” i Holmatun. 
- Bosssekkar i arkivskap. 

  
 
Diverse 
 

• Vi må bli flinkare å bruke nettsida vår. Få på info om 
treningar, spesielle dagar m.m. Send mail til Sonja. 

• Roger informerer: sender brev til politikarane i Kvam 
ang. Ny barnehageplan i Øystese. Ønskjer å bidra i 
arbeidet med å etablere mangfaldanlegg ved barnehagen. 
Jmfr. Skriv frå Roger – sendt på mail til oss i kveld 
20.11.12 

• Info ved Karsten: Norheimsund fotball usikker på vidare 
samarbeid med Øystese fotball på aldersbestemte nivå, 
viss ikkje Øystese fotball vil samarbeide på alle nivå. 
Karsten har sendt brev om at Øystese fotball framleis er 
positive til å ha samarbeid som i dag. NIL skal ha 
styremøte i dag – vi får beskjed innan fredag. 
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Fotballgruppa 
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Friidrett/trimgruppa 
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HC-gruppa 
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Symjegruppa 
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Hoppgruppa 
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Økonomi 
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Eventuelt   

 
Øystein Roe Sundsøy/styremedlem 


